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VRAGEN van de ChristenUnie van mevrouw J.M. Jongman-Mollema en de heer  
M. Verhoef betreffende vragen Xi'an. 
(Binnengekomen: 9 september 2011.) 
 
 
In april 2007 is door de raad het initiatiefvoorstel “Stedenbanden opnieuw bekeken” 
van de PvdA en de ChristenUnie aangenomen. Vervolgens is in  
april 2008 de nota “Groningen Wereldstad; nota gemeentelijke internationale 
samenwerking 2008-2012” besproken en door de raad aangenomen.  
 
In deze nota wordt een onderscheid gemaakt tussen officiële stedenbanden en tussen 
samenwerkingsrelaties (niet zijnde formele zusterstadrelaties). 
In de discussie in de raad is destijds onder andere aan de orde geweest dat door de 
hoeveelheid aan internationale contacten, een gebrek aan overzicht bestaat. De 
strekking van deze discussie was tevens dat het bij wijze van spreken beter is om vijf 
stedenbanden goed inhoud te geven dan tien stedenbanden half.  Daarom is in die nota 
een beleidskader geformuleerd waarin staat hoe met de stedenbanden t/m 2012 wordt 
omgegaan.  
 
Van Xi’an staat slechts aangegeven: “aansluiting bij bestuurlijke missie Oldenburg 
juni 2008”. Ook in latere voortgangsrapportages is er nimmer gesproken van een 
omzetting van deze zusterstadrelatie in een officiële stedenband. 
Daarom bevreemdt het de fractie van de ChristenUnie dat in een persbericht van 5 
september aangekondigd staat dat een officieel werkbezoek van de burgemeester aan 
Xi’an in het teken zal staan van een officiële ondertekening van de stedenbandrelatie 
in november 2011. 
 
De fractie van de ChristenUnie heeft daarom de volgende vragen:  
 

1. Waarom en wanneer heeft het college besloten om de zusterstadrelatie met 
Xi’an om te zetten in een officiële stedenband? 

2. Waarom is de vorming van een stedenband niet eerst met de raad besproken en 
is de raad overruled door het verschijnen van een persbericht?  

3. Is het college bereid om deze herziening alsnog met de raad te bespreken?  
4. Is het college zich ervan bewust dat wat publiekelijk in een persbericht en in 

China te Xi’an door de burgemeester is verwoord, niet door de raad is 
bekrachtigd? 

5. Wil het college aangeven wat er in de toekomst verbeterd kan worden aan de 
wijze van besluitvorming?  
 


